

Article for the February Magazine

The 3th of December we have had our AGM . We have chosen the Castle of De Goulaine in the vineyard of Nantes for these event.

We have summarized our activity of 2017 : a trip of 7 days in Auvergne, 3 weekend, and 5 organisations of 1 day, and presented the program of 2018 . We propose a trip of 9 days in Wallonie in April/May, the reception of our friends of Jersey during 3 days in April, 3 weekend, Le Mans Classic, and 4 organisations on 1 day.

48 members and 6 new members were present and we were 96 persons for the lunch

You can see the pictures on our web site : jaguar-ouest.fr - photothèque- album.

Le 3 Décembre s'est tenue notre Assemblée Générale. Nous avons choisi le magnifique Château de Goulaine situé dans le vignoble nantais pour recevoir les membres de notre région.

Nous avons présenté, de façon illustrée, notre activité de 2017 , le voyage en Auvergne, les 3 weekend, et les 5 organisations sur la journée, et notre programme 2018. Celui-ci comprend un voyage en Wallonie sur 9 jours, la réception de nos amis d Jersey pendant 3 jours, 3 weekend, Le Mans Classic, et 4 organisations sur une journée. Ce programme est détaillé et illustré sur notre site.

48 membres étaient présents, 21 membres s'étaient excusés et nous avons accueilli 5 nouveaux membres. Nous étions 96 personnes pour le déjeuner.

Vous pourrez voir les photos sur notre site : jaguar-ouest.fr - photothèque- albums

Jean

